

Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

7th March 2019

To the Parents of Students in Primary School

Dear Parents,

In 2017, His Highness Sheikh Mohammed bin Zayed Al Nahyan announced the UAE's intention to make the *Special Olympics World Games 2019* the biggest and most inclusive humanitarian event in the region. Latifa School is proud to announce our participation in the *Adopt a Nation* initiative of the Special Olympic Games to support the goals of putting social inclusion at the front of stage and encouraging global dialogue across nations.

As part of the *Adopt a Nation* initiative, Latifa School will welcome a number of male and female Special Olympic athletes from Aruba, Zambia and Vanuatu to the school on Sunday, 10th March 2019 from 10.30 a.m. to 11.30 a.m. The aim of the event is to promote positive social exchange for people with intellectual disabilities as well as showing the athletes and their coaches some famous Middle Eastern hospitality. Latifa School is excited to be able share their cultural knowledge and understanding with the guests.

The *Friends of Latifa* parent group have been a wonderful support in planning for our event and have offered to help run a heritage photography booth on the day. This will allow each athlete to take away with them a lasting memory of the event to share with their families at home.

Our Digital Leaders have presented information about the Special Olympics today in school. We're sure the girls will have lots to share with you over the next few days and weeks as the Olympics take place.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH
Headteacher

MRS. BARBARA HEATON
Head of Primary



7 مارس 2019

السادة أولياء أمور طالبات مدرسة لطيفة - القسم الابتدائي الكرام

تحية طيبة وبعد،

أعلن صاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان في عام 2017 عن عزم دولة الإمارات العربية المتحدة في جعل الأولمبياد الخاص - الألعاب العالمية عام 2019 كأبرز وأبرز حدث إنساني في المنطقة، وإذ تفتخر مدرسة لطيفة بالإعلان عن مشاركتها في مبادرة تبني دولة لألعاب الأولمبياد الخاص وذلك لدعم أهداف وضع الدمج الاجتماعي في الطليعة وتشجيع الحوار العالمي عبر الدول.

وكجزء من مبادرة "تبني دولة" ستستقبل مدرسة لطيفة عدداً من الرياضيين الأولمبياد الخاص من الذكور والإناث من دول أوروبا وزامبيا وفانواتو إلى المدرسة وذلك يوم الأحد الموافق 10 مارس 2019 من الساعة 10:30 إلى الساعة 11:30 صباحاً. إن الهدف من هذا الحدث تعزيز التبادل الاجتماعي للأشخاص ذوي الإعاقات الذهنية وإظهار كرم الضيافة العربية الشهيرة للرياضيين والمدرسين. ويسر مدرسة لطيفة أن تكون قادرة على مشاركة ثقافة مجتمعنا وتفهمه مع الضيوف.

كما قدمت مجموعة أصدقاء مدرسة لطيفة دعماً رائعاً في التخطيط لهذا الحدث وعرضت المجموعة المساعدة في إدارة كشك التصوير التراثي خلال هذا اليوم، مما سيعطي الفرصة لكل رياضي يأخذ ذكريات دائمة معه لهذا الحدث ومشاركتها مع عائلته في بلده.

لقد قدم فريق رواد التكنولوجيا في المدرسة اليوم معلومات عن الأولمبياد الخاص. نحن واثقون من أن الطالبات سيكون لديهن الكثير لمشاركته معكم خلال الأيام والأسابيع القادمة حيث سيقام الأولمبياد.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

السيدة باربرا هيتون
رئيسة القسم الابتدائي

الآنسة ديبرا فورسايت
مديرة المدرسة